

TENDER ADDENDUM**Title:** NCC Snow Removal Services

Tender No.: NR76

Date: **November 22, 2016**

Page 1 of 1

ADDENDUM No.: 3

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

- Q1.** Is the removal of the snow off site required each time that we receive 5cms of snow or more or is it on demand when snow is accumulated in a bigger quantity during the winter season?
- A1.** *Yes, the snow must be removed when 5cm is accumulated. The NCC may also request to remove additional snow but the request will be fair and reasonable.*

ADDENDA À LA SOUMISSION**Titre :** Services de déneigement pour la CCN

Numéro de demande de soumission : NR76

Date : **le 22 novembre 2016**

Page 1 de 1

ADDENDA n° : 3

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appels d'offres et des documents relatifs au contrat :

- Q1.** La neige qui doit être évacuée des sites indiqué doit être fait à chaque fois qu'il neige 5cm et plus ou à la demande de la CCN lorsque la neige sera accumulé en plus grande quantité durant la saison hivernal?
- R1.** *Oui, la neige doit être enlevée lorsque 5cm sont accumulés. La CCN peut également demander la suppression de la neige additionnelle, mais la demande sera juste et raisonnable.*



Nathalie Rheault

Senior Contract Officer / Agent principal de contrats
Procurement Services / Services de l'approvisionnement
Finance Division / Division des finances
Corporate Services Branch / Direction des services généraux